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Concept 
Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Samenleving 

d.d. 22 februari 2018 

 

Van deze vergadering is een geluidsopname beschikbaar op het internet. 
 
Aanwezig: 

 
voorzitter: 
 

 
dhr. C. Faessen 
 

 commissieleden: mw. C.L.P. Giesen (DV), dhr. J.G.M. Heuts (DV), mw. C.E.J. Bartels (DV), 
mw. M.C.G. Veldman-Mertens (D66), mw. P.A.M.E Crombag (CDA), mw. 
M.B.P. Wetzels-Aben (CDA), dhr. R.G.L. Stoffels (PvdA), dhr. L.J.G. Vliegen 
(PvdA), mw. E.W. Huijsen-Leendertse (AGB), dhr. S.M.J.A.J. Vliegen (OV), 
dhr. C.M.W. Smeets (VA) 
 

 collegeleden: burgemeester Houben 
 

 griffier: mw. S. Dormans 
   
 Ambtelijke/externe 

ondersteuning: 
mw. K. Voorjans, mw. S. de Gijsel en mw. A. Hoven 

Afwezig/ 
afgemeld: 

 dhr. W.M.G. van Dinther (DV),  Dhr. M.W.L. Jongen (OV), Mevr. C.J.C.M. 
Schaeks-Hensgens (OV), Dhr. R.L.G. Op den Camp (D66)  

1.  Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur en heet iedereen van harte welkom. 
1.1  Afmeldingen 

De voorzitter deelt mee dat de heer W. van Dinther is afgemeld. 
1.2  Mededelingen  

Er zijn geen mededelingen. 
1.3  Insprekers 

Geen. 

2.  Vaststellen  

2.1  Vaststellen agenda 
Van agendapunt 3.4 “1e begrotingswijziging WOZL 2018” is aangegeven dat dit bij nader inzien niet 
voor de raadsvergadering van 15 maart 2018 wordt aangeboden, dit agendapunt is vervallen.  
De agenda is aldus vastgesteld. 

2.2  Vaststellen besluitenlijst van de vergadering van 30 november 2017 
Op pagina 2 bij paragraaf 4.3 is de naam van mevrouw Giesen met dubbel “s” vermeld, dit moet 
aangepast worden in Giesen met 1 “s”. 
De besluitenlijst van de vergadering van 30 november 2017 wordt aldus gewijzigd vastgesteld. 
Verder ontbreekt er tekst op de eerste pagina van de bijlage bij het overzicht van de toezeggingen bij 
“pagina 3 Jongeren” in de voorlaatste zin “Van de overige 11 Jongeren, hebben er 7 een Indicatie 
banenafspraak en is de coach samen met de Banenmakelaar actief op zoek naar geschikte plekken 
bij.” De ontbrekende tekst wordt opgevraagd.  
De tekst die ontbrak, waren de woorden: “reguliere werkgevers” (aanvulling van de griffier). 
 

3.  Raadsvoorstellen 

3.1 Visie opvang en beschermd wonen Parkstad 

Aan de orde is het volgende concept raadsbesluit: 
Het vaststellen van de Visie opvang en beschermd wonen Parkstad 
 
Burgemeester Houben beantwoordt de gestelde vragen, met ondersteuning door mevrouw Voorjans. 
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Burgemeester Houben zegt bij monde van mevrouw Voorjans toe op de vraag van de heer Heuts dat in 
het raadsvoorstel bij het kopje juridische en organisatorische consequenties gesproken wordt dat er op 
dit moment met een lichte gemeenschappelijke regeling is waarbij door Parkstadgemeente Heerlen 
mandaat gegeven is, wat voor soort regeling dit is en/of dit een open eind regeling is: dit op te zoeken. 
 
Burgemeester Houben zegt bij monde van mevrouw Voorjans toe op de suggestie van mevrouw 
Wetzels of er een thema-avond over dit onderwerp gehouden kan worden: dat een thema-avond zinvol 
is en geregeld kan worden. 

 
Burgemeester Houben zegt bij monde van mevrouw Voorjans toe op de opmerking van dhr. Stoffels dat 
gemeente Voerendaal ten aanzien van de prestatie-afspraken bepaalde eisen kan stellen en kan 
aangeven wat men verwacht van andere partijen en dat welzijnswerk ontbreekt:  
ermee eens te zijn; 

 dat daar best wel wat eisen in gesteld kunnen worden aan bepaalde partijen met betrekking tot 
meewerken, wat de visie van de gemeente daarop is en wat ze verwachten van de andere 
partijen; 

 dat welzijnswerk daar tussen had kunnen staan. 
 
Het raadsvoorstel is voldoende toegelicht en de beraadslaging wordt gesloten. 

3.2 Bouwstenen voor de aanpak problematiek personen met verward gedrag 

Aan de orde is het volgende concept raadsbesluit: 
Het vaststellen van de bouwstenennotitie: 'Personen met verward gedrag - Bouwstenen 
voor een gezamenlijke aanpak in Parkstad Limburg', en stemt in met de in de notitie 
genoemde actiepunten en de te ontwikkelen projecten, onder de voorwaarden dat: 

a. De Parkstadgemeenten naar rato inwoneraantal meefinancieren. 
b. Het maximale bedrag dat bijgedragen wordt in 2018 en 2019 niet meer dan 

€ 1,30 per inwoner per jaar bedraagt. 
c. De projecten en de effecten daarvan gemonitord en geëvalueerd worden, zodat 

over een eventuele voortzetting een gefundeerde beslissing genomen kan 
worden. 

d. De raad geïnformeerd blijft over de voortgang, allereerst per medio 2018. 
 

Burgemeester Houben beantwoordt de gestelde vragen, met ondersteuning door mevrouw Voorjans. 
 
Burgemeester Houben zegt bij monde van mevrouw Voorjans toe op de vraag van mevrouw Bartels  
waarom de partij ‘Veilig Thuis’ niet benoemd is in het rijtje van samenwerkende partners op pagina 3 
van de bijlage Psycholance en time-outvoorzieningen: de juiste reden voor de zekerheid nog even na te 
vragen. 
 
Burgemeester Houben zegt bij monde van mevrouw Voorjans toe op de vraag van mevrouw Bartels 
over pagina 4 van het stuk Personen met Verward Gedrag, waarom er niet gekozen is voor de 
afzonderlijke registratie van gevallen en hoe kan zonder individuele registratie een duidelijk beeld 
worden gevormd van het appèl dat er op de GGZ-crisesdienst, politie etc. wordt gedaan (bij de IBS 
verklaringen): de reden hiervan na te vragen bij de gemeente Heerlen. 
 
Burgemeester Houben zegt toe op de vraag van de heer A. Vliegen of het mogelijk is op enig moment 
als deze aanpak opgevolgd wordt, iets te vernemen over de trend in het aantal keer dat de 
burgemeester IBS (Inbewaringstelling) heeft doen uitgaan: op enig moment graag te rapporteren. 
 
Het raadsvoorstel is voldoende toegelicht en de beraadslaging wordt gesloten. 

3.3 Wijziging GR Gegevenshuis 

Aan de orde is het volgende concept raadsbesluit: 
Het college toestemming te verlenen tot wijziging van de gemeenschappelijke regeling Het 
Gegevenshuis op de volgende punten: 

• artikel 4, eerste lid 
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• artikel 31, tweede lid. 
 
 
 
 

Burgemeester Houben beantwoordt de gestelde vragen. 
 
Burgemeester Houben zegt toe om de technische vragen van mevrouw Giesen (over de maand in 
datum raadsvergadering, de bijlage, art. 4 lid 1, art 17 lid 2, Art. 31 verwijzing naar lid 2 en art. 34) mee 
te nemen en aan te scherpen zodat het gemeenteblad en de bedoelingen kraakhelder zijn en zodat het 
in de raad goed is opgenomen. 
 
Het raadsvoorstel is voldoende toegelicht en de beraadslaging wordt gesloten. 

3.4 1e begrotingswijziging WOZL 2018 

Dit agendapunt is vervallen. 

3.5 Zienswijze renteloze lening aan stichtingsbestuur van de MFC De Auw Sjoeël te Ubachsberg 

Aan de orde is het volgende concept raadsbesluit: 
Een positieve zienswijze te geven ten aanzien van het verstrekken van een renteloze lening ad 
€ 30.000, welke in 10 jaar tijd met € 3.000 per jaar wordt afgelost, aan de Stichting MFC De Auw Sjoeël 
Ubachsberg ten behoeve van investeringen in de MFC. 
 
Burgemeester Houben beantwoordt de gestelde vragen, met ondersteuning door mevrouw De Gijsel. 
 
Burgemeester Houben zegt bij monde van mevrouw De Gijsel toe op de vraag van de heer Stoffels om 
de begroting in te zien: de concept-begroting ter inzage te leggen bij de griffie. 
 
Burgemeester Houben zegt bij monde van mevrouw De Gijsel toe op de vraag van dhr. P. van Dinther 
naar de onderbouwing van het bedrag van € 70.000: om die onderbouwing toe te voegen aan de 
stukken van de raad of ter inzage te leggen. 
 
Het raadsvoorstel is voldoende toegelicht en de beraadslaging wordt gesloten. 

3.6 Wijziging Apv  

Aan de orde is het volgende concept raadsbesluit: 

 Kennis te nemen van de evaluatie van de Algemene plaatselijke verordening 2017 door de 
raadswerkgroep; 

 Kennis te nemen van de voorstellen tot aanpassing van de Algemene plaatselijke verordening 
2017 op basis van diverse VNG-ledenbrieven; 

 de Algemene plaatselijke verordening gemeente Voerendaal 2018 vast te stellen; 

 de Algemene plaatselijke verordening gemeente Voerendaal 2017 in te trekken; 

 de Brandbeveiligingsverordening Voerendaal 2012 in te trekken. 
 

Burgemeester Houben beantwoordt de gestelde vragen, met ondersteuning van mevrouw Hoven. 
 
Er wordt een A4 rondgedeeld met een aanvulling op de voorgestelde Apv over de beschadiging van 
groen, dat zal aan de definitieve stukken voor de raad worden toegevoegd. 
 
Burgemeester Houben zegt bij monde van mevrouw Hoven toe in reactie op de opmerkingen van 
mevrouw Giesen (over bijlage 1 bronverwijzing H, bijlage 2 de vraagtekens en bijlage 4 de redactie van 
art. 5.11 lid 2): 
- In bijlage 1 de verwijzing van de bron H aan te passen in Heerlen; 
- In bijlage 2 de vraagtekens te verwijderen; 
- In bijlage 4 te kijken naar de redactie van art. 5.11 lid 2. 
 
Burgemeester Houben zegt bij monde van mevrouw Hoven toe in reactie op de vraag van de heer 
Heuts of gecontroleerd wordt of de fietsen gestolen zijn en wat wordt daar dan mee gedaan:  
dit na te vragen en te laten weten. 
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Burgemeester Houben zegt bij monde van mevrouw Hoven toe in reactie op de vraag van de heer A. 
Vliegen waarom openbare gezondheid bij artikel 5.11 lid 2 over de fietsen is opgenomen:  
in de toelichting van de modelverordening van de VNG na te kijken of daar meer duidelijkheid over 
gegeven wordt. 
 
Burgemeester Houben zegt bij monde van mevrouw Hoven toe in reactie op de vraag van de heer P. 
van Dinther of het woordje ”openbare” weg gestreept kan worden bij “openbare gezondheid:  
dat het weg zou mogen. 
 
Het raadsvoorstel is voldoende toegelicht en de beraadslaging wordt gesloten. 

4. Informatief 

4.1 Terugkoppeling lopende projecten en gemeenschappelijke regelingen 
De burgemeester haalt twee thema’s aan die hij wil meegeven over Kompas: 
- de vraag of vrije keuze bij cliënten gelaten moet worden in het kader van de collectieve verzekering 

en het meeverzekerde eigen risico als het gaat om armoede bij bijstandsgerechtigden bij Kompas; 
- dat het interessant is om in deze regio vanuit Kompas en het cliëntenbestand van Kompas voor 

loonkostensubsidie en coaching te kijken of het mogelijk is om een slag richting MKB te maken is 
en daarbij te kijken naar een pilot bij Kompas. 

 
De burgemeester zegt toe in reactie op de vraag van de heer Heuts of zo snel mogelijk na de verkiezingen een 
thema avond aan de aangehaalde thema’s gewijd kan worden: 
het prima is om een discussie in de breedte te voeren. 

5. Sluiting 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22:05 uur. 


